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Адрес Abrisa Technologies 
Corporate Headquarters & Mfg. 
200 S. Hallock Drive 
Santa Paula, CA 93060

Страна California

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
 With multiple manufacturing facilities, Abrisa is uniquely qualified to deliver complete glass and coating products, from basic glass designs to complex,
multilayered devices. Incorporating lean manufacturing standards at all our facilities, our innovative design engineers and expert production staff work
hard to deliver cost-effective glass products and coatings that are optimized to your specifications.

Our in-house capabilities entail value-added processes that help us create finished glass assemblies to meet your budget, from prototype through
volume OEM production.

Thin Film Coatings
Screenprinting
Assembly
Busbar
Strengthening
Edging
Etching
Machining
Metrology
Cutting
Cleaning
Specialty Packaging

Abrisa is an authorized Schott Borofloat® distributor and inventories stock sheets ranging in thickness from 0.7mm to 25.4 mm for all your fabrication
and distribution needs. 
 

Company Profile of Abrisa Technologies

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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